
                                                                                 ПО-77 / 26.09.24г. 

 

 

 

ПИТАНЕ 

 

от МИРОСЛАВ СИМЕОНОВ – общински съветник, 

от заседание на Общински съвет – Габрово, 

проведено на 26.09.2024 г. 

 

 

 Преди 11 месеца бяха ремонтирани стълбите между Художествената галерия и 

Търговския регистър. Тогава бяха подменени плочките и беше монтиран парапет, който беше 

крайно нужен. 

 Кое наложи сега да се прави нов основен ремонт, включващ къртене на плочки на 11 

месеца, демонтаж на парапета и поставяне на още по-нови плочки? 

 

 
 



Ниво на конфиденциалност 1  

[TLP-GREEN] 

 

 

                                                                                                       ПО-77 / 31.10.24г. 

 

ДО 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – ГАБРОВО 

 

 

О Т Г О В О Р 

НА ПИТАНЕ НА Г-Н МИРОСЛАВ СИМЕОНОВ 

ОТ ЗАСЕДАНИЕ НА ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ГАБРОВО,  

ПРОВЕДЕНО НА 26.09.2024 Г. 

 

 

ВЪПРОС: 

Преди 11 месеца бяха ремонтирани стълбите между Художествената галерия и 

Търговския регистър. Тогава бяха подменени плочките и беше монтиран парапет, който беше 

крайно нужен. 

Кое наложи сега да се прави нов основен ремонт, включващ къртене на плочки на 11 

месеца, демонтаж на парапета и поставяне на още по-нови плочки? 

 

 

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН СИМЕОНОВ, 

 

По поставеният от Вас въпрос с вх. № ПО-77/26.09.2024 г. Ви информираме 

следното: 

Тротоарните плочи са подменени поради нарушена повърхност на покритието 

вследствие на обработката на настилката против обледяване през зимния сезон. Поради 

множество сигнали за заледявания в участъка е извършена многократна обработка с 

техническа сол.  

 

 

С уважение,    / П / 

 

МАРИЯ ЙОЗОВА 

За кмет на Община Габрово 

(съгласно заповед №  2210/18.10.2024 г. 

на кмета на Община Габрово) 
 

 


